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Spørgsmål 

Kan ministeren bekræfte, at Skatteministeriet ikke har modtaget en rykker fra Undersø-

gelseskommissionen om udlevering af materiale? 

 

Svar 

Ja. Skatteministeriet har ikke modtaget rykkerskrivelser fra Undersøgelseskommissionen 

om SKAT om udlevering af materiale.  

 

Der har naturligvis løbende været dialog med undersøgelseskommissionen om materialets 

form og forventede tidshorisont for materialets udlevering, og der har således været en 

konstruktiv og fortløbende dialog om materialeudleveringen. Skatteministeriet har på mø-

derne redegjort for de udfordringer, som kravene til materialets form har givet for en hur-

tig materialeudlevering. 

 

Jeg kan endvidere henvise til mit svar på spørgsmål nr. 588 af 28. september 2018 (alm. 

del). 
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